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Protokół 

z LI sesji Rady Gminy Pawłowice  

z dnia 24 października 2023 r.  

LI sesja Rady Gminy Pawłowice odbyła się w formie stacjonarnej w sali narad Urzędu Gminy 

Pawłowice, obrady rozpoczęto o godz. 15.00. Prowadziła je Przewodnicząca Rady Gminy 

Pawłowice Bogusława Pietrek. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Ad. 1 

Otwieram 51 sesję Rady Gminy Pawłowice. Informuję, że sesja jest transmitowana online 

oraz nagrywana. Zwracam uwagę, aby podczas sesji nie ujawniać danych osobowych. 

Administratorem danych osobowych utrwalanych na nagraniach jest Wójt Gminy 

Pawłowice. Dane osobowe przetwarzane są w celu transmisji i utrwalenia za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk sesji na podstawie artykułu 20 ust. 1b ustawy  

o samorządzie gminnym oraz artykułu 18 ust. 3 ustawy o dostępie do informacji 

publicznych. Więcej informacji na temat zasad przetwarzania danych osobowych można 

znaleźć na stronie BIP gminy Pawłowice. Witam wszystkich radnych, którzy uczestniczą  

w sesji. Witam Wójta, Zastępcę Wójta, kierowników referatów i jednostek organizacyjnych. 

Witam sołtysów, witam mieszkańców, którzy obserwują obrady poprzez transmisję. Proszę 

radnych o potwierdzenie obecności na tabletach. Stwierdzam, że w obradach uczestniczy 

15 radnych.  

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ad. 2 

Przedstawię Państwu teraz porządek sesji.  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z L sesji z dnia 19 września 2023 r. 

4. Przedstawienie wykazu pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja o pracach komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 2022 r. 

pracowników Urzędu Gminy i pracowników jednostek organizacyjnych oraz radnych 

gminy, złożonych w terminie do 30.04.2023 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Pawłowice na lata 2023-2028. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/425/2022 Rady Gminy Pawłowice  

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2023. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek za usługi na cmentarzu 

komunalnym w Pawłowicach. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży 

Pożarnych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zwiększenia kryterium 

dochodowego w Programie „Posiłek w szkole i w domu”. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego  

do wsparcia w postaci posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności  

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu”  

na lata 2019-2023. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Pawłowice. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu profilaktyki zaburzeń depresyjnych 

wśród dzieci i młodzieży w wieku 12-18 lat uczęszczających do szkół na terenie gminy 

Pawłowice na lata 2023-2027. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Pawłowice  

na rok 2024 z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w rozumieniu 

przepisów ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 

Pawłowice. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024 – 2027: 

1) powołanie 3-osobowej Komisji skrutacyjnej 

2) poinformowanie o sposobie głosowania 

3) głosowanie w sprawie wyboru ławników – głosowanie tajne 

4) poinformowanie o wynikach głosowania 

5) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024 – 2027 – 

głosowanie jawne. 

20. Informacje Wójta i Przewodniczącego Rady. 

21. Wolne głosy i wnioski. 

22. Zakończenie obrad.  

Czy ktoś ma uwagi bądź poprawki do porządku obrad? Proszę Pana Wójta. 

WÓJT GMINY PAWŁOWICE FRANCISZEK DZIENDZIEL 

Szanowna Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni chciałem wprowadzić dodatkowy jeden 

punkt, który był już dzisiaj opiniowany na komisji, a mianowicie po punktach dotyczących 

zmian w budżecie gminy na 2023 i zmianie w wieloletniej prognozie finansowej, punkt 

dotyczący Kolei, a mianowicie na wniosek Marszałka jest potrzebne podjęcie uchwały  

o przekazanie środków finansowych dla Województwa Śląskiego na uzupełnienie sieci 

kolejowej, czyli tzw. Kolej + Jastrzębie przez Pawłowice do Katowic. Projekt uchwały radni 

mają na tabletach. Proszę wprowadzić ten punkt do porządku obrad, czyli obecne punkty 

10 do 22 przybiorą numery od 11 do 23. Dziękuję.  

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Rozumiem, czyli mamy wniosek Pana Wójta o wprowadzenie punktu 10 do naszego 

porządku obrad. Musimy to poddać pod głosowanie. Czy radni są za przyjęciem takiego 

porządku obrad z wprowadzeniem punktu dziesiątego. 15 radnych jest za. Wobec tego 

wprowadzamy do porządku punkt 10. Każdy następny punkt, czyli od 11 do 21 będzie  

o jeden więcej.  

Ad. 3 

Przystępujemy do punktu trzeciego zatwierdzenie protokołu z 50 sesji Rady Gminy z dnia 

19 września. Projekt protokołu radni mieli udostępniony na tabletach, jest udostępniony w 

BIP. Nie wpłynęły żadne poprawki, w związku z czym protokół uważam za przyjęty. 

Ad. 4 

Proszę teraz Pana Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Cyrulika Grzegorza o przedstawienie 

wykazu pism jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.  
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WICEPRZEWODNICZĄCY RADY GMINY GRZEGORZ CYRULIK  

Wykaz pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym, to jest od 20 

września do 23 października 2023 roku. Pismo nr: 1. Zaproszenie na sesję Rady Powiatu 

Pszczyńskiego, 2. Informacja o odbiorze zadania pod nazwą termomodernizacja budynku 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Pawłowicach, 3. Zaproszenie do udziału w Śląskiej 

Konferencji Samorządowej, 4. Informacja Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece  

o stwierdzeniu nieważności Programu ochrony powietrza dla stref w województwie 

mazowieckim, 5. Informacja Komendanta Wojewódzkiego Policji w Katowicach na temat 

kandydatów na ławników, 6. Zawiadomienie o wszczęciu postępowania w sprawie 

stwierdzenia nieważności uchwały Rady Gminy Pawłowice nr L/504/2023 w sprawie trybu 

i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w gminie 

Pawłowice i nr L/503/2023 w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z parkingów  

w systemie Parkuj i Jeźdź prowadzonych przez gminę Pawłowice, 7. Informacja od Urzędów 

Skarbowych w Cieszynie i w Pszczynie na temat oświadczeń majątkowych radnych oraz 

pracowników urzędu i jednostek organizacyjnych gminy Pawłowice, 8. Uchwała Rady 

Miejskiej w Toszku w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją  

o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy, kodeks postępowania 

cywilnego, kodeks pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych 

powiązanych tematycznie, 9. Zaproszenie Gminnej Biblioteki Publicznej w Pawłowicach  

na spotkanie promujące książkę pt. Dzieje Rodu Pawłowskich z Pawłowic w Pszczyńskim 

Wolnym Państwie Stanowym i pismo nr 10, rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie 

stwierdzenia nieważności w całości uchwały numer L/504/2023 w sprawie trybu i sposobu 

powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w gminie 

Pawłowice oraz w części uchwały numer L/503/2023 w sprawie przyjęcia Regulaminu 

korzystania z parkingów w systemie Parkuj i Jeźdź prowadzonych przez gminę Pawłowice. 

Dziękuję bardzo. Wszystkie pisma, które wpłynęłyby do Rady Gminy. 

Ad. 6 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję bardzo. Proszę teraz przewodniczących komisji stałych o informację z działalności 

międzysesyjnej. Jako pierwszą proszę Panią Karolinę Szymaniec-Mlicką Przewodniczącą 

Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI GOSPODARKI I MIENIA KOMUNALNEGO KAROLINA 

SZYMANIEC-MLICKA 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki i Mienia Komunalnego odbyła 

trzy posiedzenia w dniu 10 października, 17 października i w dniu dzisiejszym. W dniu  

10 października rozmawialiśmy o Programie posiłek w szkole i w domu. Dzisiaj będzie, 

procedowana uchwała w tej sprawie podczas sesji. Dyskutowaliśmy także nad wnioskiem 

Niepublicznego Żłobka Pepa o zwiększenie dotacji na 2024 rok. Tradycyjnie już 

zajmowaliśmy się zmianami w uchwale budżetowej i w uchwale dotyczącej wieloletniej 

prognozy finansowej. Analizowaliśmy stawki podatku od nieruchomości na rok 2024,  

a także opiniowaliśmy projekty uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję  

2024-2027. Radnym przedstawiony został także wniosek Policji, jaki wpłynął do Urzędu  

o zabezpieczenie środków finansowych. W dniu 17 października w części właściwej  

dla Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego radnym został przedstawiony przegląd 

realizowanych inwestycji, remontów, remontów dróg, ścieżek rowerowych i chodników.  

W części wspólnej z Komisją Działalności Społecznej zaopiniowano projekty uchwał  

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków, ratowników  

i kandydatów na strażaków, ratowników ochotniczych straży pożarnych. Opiniowano także 

uchwały w sprawie trybu i powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego, a także opiniowaliśmy projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie. 

Rozmawialiśmy także nad pismem mieszkańców Krzyżowic, które wpłynęło do Rady Gminy 

odnośnie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, a także opiniowaliśmy 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 

Pawłowice. W dniu dzisiejszym, tuż przed sesją spotkaliśmy się jeszcze, aby wspólnie  
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z Komisją Działalności Społecznej zaopiniować projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

gminy na 2023 rok oraz zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Pawłowice na lata 

2023-2028 i to o czym już Pan Wójt wspominał, opiniowaliśmy także uchwałę w sprawie 

programu Kolej +. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Proszę Pana Zbigniewa Duszę, Przewodniczącego Komisji Działalności Społecznej.  

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI DZIAŁALNOŚCI SPOŁECZNEJ ZBIGNIEW DUSZA 

Komisja Działalności Społecznej w okresie międzysesyjnym obradowała trzykrotnie.  

26 września omawialiśmy procedury kierowania osób wymagających opieki do Domów 

Pomocy Społecznej jako zadanie własne. 10 mieliśmy komisję wspólną z Komisją 

Gospodarki i Mienia Komunalnego, a 17 października opiniowaliśmy projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy Pawłowice na rok 2024 z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. W drugim punkcie opiniowaliśmy projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu profilaktyki zaburzeń depresyjnych wśród dzieci i młodzieży w wieku 

12-18 lat uczęszczających do szkół na terenie gminy Pawłowice na lata 2023-2027.  

W trzecim punkcie analizowaliśmy realizację Programów profilaktyki zdrowotnej. Dziękuję 

bardzo. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Proszę Panią Helenę Matera, Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI REWIZYJNEJ HELENA MATERA 

Dziękuję. Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie w dniu 

27 września. Tematem była kontrola wydatkowania środków przez Ośrodek Pomocy 

Społecznej za rok 2022. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Proszę Tomasza Żuchowskiego, Przewodniczącego Komisji skarg, wniosków  

i petycji. 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI TOMASZ ŻUCHOWSKI 

W okresie międzysesyjnym komisja nie odbyła żadnego posiedzenia. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję bardzo. Przepraszam, pominęłam piąty punkt. Wracamy teraz do punktu piątego. 

Ad. 5 

Proszę Pana Wójta lub Panią Wicewójt o informacje z działalności międzysesyjnej.  

ZASTĘPCA WÓJTA GMINY PAWŁOWICE JOANNA ŚMIEJA 

Dzień dobry. Szanowni Państwo, przedstawię sprawozdanie z działalności Wójta, Urzędu  

i jednostek organizacyjnych za okres międzysesyjny, czyli od 19 września do dnia 

dzisiejszego. W okresie międzysesyjnym wykonanie budżetu na 30 września: dochody 

wykonano w wysokości 107 mln 451 tys. zł, co stanowi 79,8% planu, wydatki wykonano 

w wysokości 97 mln 412 tys. zł, co stanowi 62,5% planu. Zadłużenie gminy na dzień  

23 października wynosi 2 miliony 431 300,50. W Referacie podatków i opłat wystawiono  

w okresie międzysesyjnym 211 upomnień z tytułu zaległości w zapłacie trzeciej raty 

podatku. Termin upływał 15 września. W Referacie Gospodarki Przestrzennej Geodezji  

i Mienia w okresie międzysesyjnym realizowano szereg zadań, spraw związanych  

z gospodarowaniem majątkiem gminnym, zaktualizowano stawki najmu i dzierżawy. 

Została również zawarta umowa z pracownią urbanistyczną na sporządzenie projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu obejmującego fragment 

obszaru pomiędzy ulicą Spacerową i ulicą Wyzwolenia w Pawłowicach. Podano również  

do publicznej wiadomości o przystąpieniu do opracowania planu, a także wysłano 

zawiadomienia do 35 instytucji i organów o przystąpieniu do sporządzenia planu i 

możliwości składania wniosków w tym postępowaniu. W Referacie Infrastruktury 
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Komunalnej i Inwestycji w temacie kolei, trwa aktualnie budowa peronu dla stacji 

Pawłowice Śląskie Centrum. Zaopiniowano również projekt budowy linii kolejowej 

Jastrzębie - Katowice w ramach programu Kolej Plus na odcinku przebiegającym przez 

teren gminy Pawłowice. Międzygminny Związek Komunikacyjny ustalił dla gminy Pawłowice 

koszt realizacji transportu osobowego komunikacji publicznej na rok 2024. Koszt ten będzie 

wynosił dla naszej gminy 5 milionów 500 tysięcy złotych. Czekamy jeszcze na informacje 

jakie będą koszty komunikacji powiatowej dla naszej gminy. W zakresie całorocznego 

utrzymania dróg zakończono prace związane z wykonaniem docelowej organizacji ruchu 

na drogach gminnych w sołectwie Golasowice. Trwają również prace związane  

z powierzchniowym utrwaleniem nawierzchni dróg gminnych, naprawami 

wielkopowierzchniowymi oraz remontami nawierzchni brukowych. W zakresie oświetlenia 

drogowego nadal trwają prace projektowe na zadaniach: Projekt oświetlenia ulicznego ulicy 

Bukowej oraz Groblowej w Pielgrzymowicach, Projekt oświetlenia przy DK81 na odcinku  

od skrzyżowania z ulicą Boryńską do skrzyżowania z ulicą Stawową w Warszowicach. 

Trwają również prace związane z budową oświetlenia ulicznego przy DW938 ulica 

Cieszyńska numery od 8 do 10 w Golasowicach. Wszystkie tematy zostaną zakończone  

do końca bieżącego roku. W zakresie inwestycji drogowych w Referacie Infrastruktury 

Komunalnej i Inwestycji trwa przebudowa ulicy Podlesie w Pielgrzymowicach i ulicy Bocznej 

w Jarząbkowicach. Podpisana została również umowa na dostawę wraz z montażem 

parkomatów dla zadania elektromobilność. Termin realizacji w bieżącym roku. Prace  

na drogach innych zarządców dróg na terenie gminy to przede wszystkim przebudowa drogi 

powiatowej ulicy Zebrzydowickiej w Pielgrzymowicach. Tam trwają prace związane  

z przebudową zatok autobusowych. Drugie zadanie to przebudowa ulicy Zwycięstwa  

w Krzyżowicach. Została podpisana na tym zadaniu umowa o udzieleniu pomocy Powiatowi 

Pszczyńskiemu na realizację tego zadania. W zakresie inwestycji kubaturowych zadania 

projektowe, które są nadal realizowane to budowa skateparku pierwszy etap oraz 

przebudowa sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej Warszowice. Prace budowlane to: 

budowa akustycznej ścieżki sensorycznej na terenie placu zabaw w Jarząbkowicach, 

przebudowa przyłącza kanalizacji sanitarnej przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym  

w Golasowicach i przebudowa instalacji wody użytkowej oraz hydrantowej w Szkole 

Podstawowej w Pielgrzymowicach. Te zadania zostały zakończone i rozliczone w okresie 

międzysesyjnym. Drugie zadanie realizowane w Referacie to termomodernizacja Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących - 9 października dokonano odbioru. Całość prac związanych  

z wymianą stolarki okiennej i drzwiowej oraz ociepleniem segmentu budynku wyniósł 

niespełna 570 tys. zł. Kolejne zadanie realizowane w Referacie to zagospodarowanie terenu 

w Pawłowicach przy ulicy Biskupa Pawłowskiego. Aktualnie trwają tam nasadzenia drzew  

i roślin realizowane przez pracowników Gminnego Zespołu Komunalnego. Planowany 

odbiór prac wyznaczono na 30 października. Kolejne zadanie to budowa Domu Ludowego 

w Krzyżowicach. Następne to przebudowa placu zabaw przy Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Golasowicach oraz przebudowa kotłowni w sali gimnastycznej  

SP Warszawice. W zakresie zamówień publicznych postępowania przetargowe ogłoszone  

to zimowe utrzymanie dróg na terenie gminy. Termin składania ofert upływa  

25 października. Postępowania przetargowe, które są na etapie rozstrzygnięcia to projekt 

i zabudowa instalacji fotowoltaicznych na budynkach gminy Pawłowice, gdzie tutaj złożono 

szereg ofert. Kolejne zadanie to dostawa soli drogowej na zimowe utrzymanie dróg. 

Zadania wodociągowo-kanalizacyjne w zakresie zamówień publicznych rozstrzygnięto 

zapytanie ofertowe dla zadania budowa odcinka kanalizacji sanitarnej w rejonie ulicy 

Kolonia Studzieńska-Pszczyńska w Pawłowicach, etap pierwszy – została zawarta umowa. 

Termin realizacji do 30 listopada. W ramach inwestycji trwa realizacja projektu 

dofinansowanego z Rządowego Funduszu Polski Ład, poprawa bezpieczeństwa PPOŻ  

na terenie gminy Pawłowice, realizacja przebudowy i remontu stacji uzdatniania wody  

w Golasowicach, realizacja pierwszego etapu przebudowy sieci wodociągowej przy ulicy 

Krótkiej w Warszowicach oraz trwają prace przy przebudowie oczyszczalni mechaniczno-

biologicznej Pniówek - Krzyżowice. W Gminnym Zespole Komunalnym w okresie 

międzysesyjnym wykonano prace remontowe w zakresie odnowienia elewacji części 
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bojowej OSP Warszawice, prace malarskie pustostanów w budynku socjalnym  

w Jarząbkowicach oraz przegląd kotłowni zarządzanych przez Gminny Zespół Komunalny. 

Trwają prace remontowe w budynku socjalnym w Golasowicach. W zakresie 

zagospodarowania terenu przy parku realizowane są nasadzenia. W Referacie Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa: wystawiono rolnikom 158 decyzji ustalających kwotę zwrotu części 

podatku akcyzowego wynikłego z kosztów zakupionego paliwa wykorzystywanego do celów 

rolniczych. Prowadzone są również kontrole wykonania przez spółki wodne wykoszenia  

i konserwacji rowów melioracyjnych. Na bieżąco prowadzone są kontrole dokumentów 

potwierdzających wywóz nieczystości ciekłych z nieruchomości posiadających zbiorniki 

bezodpływowe oraz oczyszczalnie przydomowe. Wykonano również usunięcie posuszu  

w drzewostanie na ulicy Klonowej w Pawłowicach oraz Łąkowej w Jarząbkowicach. Prace 

zostały wykonane przez firmę zewnętrzną. W Ośrodku Pomocy Społecznej w okresie 

międzysesyjnym otrzymano informację o dofinansowaniu w wysokości 39 878 zł  

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Fundusze będą 

przeznaczone na modernizację toalety w Ośrodku Pomocy Społecznej. Kolejne fundusze,  

o które postarał się OPS i jakie pozyskał, to 86 593 zł na eliminację zdrowotnych czynników 

ryzyka w Ośrodku Pomocy Społecznej w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Śląskiego z przeznaczeniem na zakup ergonomicznego wyposażenia  

i przeszkolenie pracowników ośrodka. Również ośrodek złożył wniosek o dofinansowanie  

w ramach środków funduszy europejskich na Silver Club w gminie Pawłowice. Projekt 

zakłada cykliczne spotkania seniorów w poszczególnych sołectwach gminy oraz organizacje 

spotkań, warsztatów, wyjazdów edukacyjnych. Planowany okres realizacji projektu  

od 1 września 2024 r. do 31 sierpnia 2026 r. 17 października w ramach Solidarności  

z osobami potrzebującymi Ośrodek Pomocy Społecznej zorganizował akcję, w ramach 

której na parkingu ośrodka wydano kilkadziesiąt kilogramów żywności z długim terminem 

przydatności do spożycia. Produkty te zostały zebrane przez koło wolontariuszy działające 

przy Szkole Podstawowej w Warszowicach. Wydano ciepły posiłek przygotowany przez 

Panie z Koła Gospodyń Wiejskich w Golasowicach. Wydano również ciepłą odzież, śpiwory 

zebrane dzięki uprzejmości mieszkańców gminy. Udzielono wsparcia i praktycznych 

wskazówek tym, którzy znaleźli się w trudnej sytuacji. Ponadto w OPS zostały 

zorganizowane warsztaty z psychologiem w ramach Dni Promocji Zdrowia. W placówce 

wsparcia dziennego Różowe Okulary dzieci uczestniczyły w przygotowanych dla nich 

atrakcjach oraz kontynuowane były cykliczne działania: Program Opieka Wytchnieniowa 

oraz Korpus Wsparcia Seniora. Odbywały się spotkania grupy z niepełnosprawnością oraz 

spotkania grupy wsparcia dla kobiet doznających przemocy w rodzinie. W zakresie spraw 

obywatelskich w okresie międzysesyjnym miały miejsce spotkania finansowane z Programu 

rozwiązywania profilaktyki alkoholowej. Spotkania organizowane były przez szkoły oraz 

Gminną Bibliotekę Publiczną. Trwa realizacja Programu profilaktyki zdrowotnej Zdrowy 

Przedszkolak. 12 i 23 października odbyło się spotkanie pracowników urzędu, pracowników 

Ośrodka Pomocy Społecznej z seniorami z sołectw Pawłowice Osiedle i Jarząbkowice. Była 

to okazja do rozmowy i przekazania ważnych informacji o usługach i przywilejach, z których 

mogą korzystać seniorzy gminy Pawłowice. Kolejne spotkania odbędą się w sołectwach 

Golasowice i Pawłowice. W drodze zapytań ofertowych wyłoniono dostawcę przyczepy  

do transportu wody pitnej dla mieszkańców. Koszt zakupu to 39 729 zł. Planowana dostawa 

do połowy grudnia bieżącego roku. Środki wydatkowano z zarządzania kryzysowego. 

Przyczepa będzie się znajdować w Wodociągach Pawłowickich. Odbyło się też spotkanie  

w sprawie wandalizmu w związku z częstym niszczeniem mienia publicznego. Takie 

spotkanie zorganizowano z dyrektorami szkół i przedszkoli, z dyrektorami jednostek 

organizacyjnych, radnymi oraz przedstawicielami pawłowickiej policji. Omówione zostały 

dotychczasowe problemy, możliwe kierunki działania samorządu i policji. Kolejna 

informacja z tego Referatu to Karta Mieszkańca. Złożony został wniosek o grant i gmina 

taki grant otrzymała w wysokości 49 tysięcy złotych na zakup oprogramowania  

na uruchomienie Pawłowickiej Karty Mieszkańca. Aktualnie czekamy na podpisanie umowy. 

Termin realizacji to 28 dni od daty podpisania umowy. Podpisano również umowę pomiędzy 

Ministerstwem a Gminą o środki z Funduszu Sprawiedliwości. Środki w kwocie 130 tys. 



7 
 

wpłynęły do budżetu gminy 29 września. Zostały zamówione urządzenia będące 

wyposażeniem nowego ciężkiego wozu bojowego dla OSP Warszowice. Ponadto zamówiono 

14 kompletów specjalnych ubrań dla strażaków OSP. Dostawy zostaną zrealizowane  

w połowie grudnia bieżącego roku. Koszt jednego ubrania specjalnego to około 4 tys. zł. 

Również we współpracy z Państwową Strażą Pożarną złożono wnioski o współfinansowanie 

zakupu pralki, suszarki, specjalistycznego dozownika i detergentów do prania 

zanieczyszczonych ubrań specjalnych strażaków. Powiatowa Straż Pożarna udzieli wsparcia 

w kwocie 36 tys. zł. Wkład gminy to tylko 14 tys. zł. Łączny koszt to 50 tys. zł. Urządzenia 

będą służyły wszystkim strażakom z terenu całej gminy. Dotacja będzie udzielona 

wskazanej jednej jednostce, to jest OSP Krzyżowice. I to ona dokona zakupu. Urządzenia 

docelowo będą znajdować się w budowanej obecnie strażnicy OSP Krzyżowice. W Gminnym 

Zespole Oświaty przygotowano do wypłaty nagrodę specjalną z okazji 250 rocznicy 

utworzenia Komisji Edukacji Narodowej. Dla nauczycieli niepublicznych przedszkoli ta 

kwota wynosiła 22 800 zł. Natomiast nauczycielom szkół i przedszkoli publicznych 

wypłacono ją w sumie w ogólnej kwocie 436 087 zł. 17 października zorganizowano 

obchody Dnia Edukacji Narodowej w Gminnym Ośrodku Kultury, podczas którego odbyło 

się wręczenie nagród Wójta Gminy dla wyróżniających się nauczycieli i dyrektorów. 

Wypłacono również nagrody Wójta i Dyrektorów dla nauczycieli i pracowników administracji 

i obsługi. Przygotowano niezbędne dokumenty do odbioru komputerów przenośnych, 

laptopów z Ministerstwa Cyfryzacji do poszczególnych szkół i uczniów dla klas czwartych. 

W Gminnym Ośrodku Sportu w okresie międzysesyjnym 23 września odbył się turniej 

piłkarski w ramach Pucharu Sołectw. Udział wzięły 3 drużyny z Pawłowic, Pniówka  

i Warszowic. Trwają również odbiory zadania inwestycyjnego, modernizacja lodowiska. 

Równolegle rozpoczęły się prace przygotowania lodowiska już do nowego sezonu. 

Zakończono remont dachu, basenu oraz hali sportowej. Trwają prace związane  

z wdrożeniem inteligentnego systemu zarządzania ogrzewaniem obiektów Gminnego 

Ośrodka Sportu. Wyłoniono i podpisano umowę na wymianę nawierzchni asfaltowej  

na terenie skateparku za lodowiskiem. W tym samym zadaniu wyłoniono i podpisano 

umowę na wykonanie i montaż nowych elementów skateparku. Trwa również remont 

kontenera, który będzie pełnił funkcję zaplecza sportowego dla kolarzy trenujących  

na torze przełajowym przy Domu Ludowym w Pniówku. Planuje się zagospodarowanie 

całego terenu wokół Domu Ludowego na potrzeby rekreacji rowerowej. Organizacje 

pozarządowe w okresie międzysesyjnym również złożyły wnioski o dotacje na szkolenie 

dzieci i młodzieży na podstawie ustawy o sporcie i złożono 14 ofert na wnioskowaną kwotę 

dotacji 455 077,10 zł. Całkowity koszt realizacji zadania to 933 tys. zł. Gminna Biblioteka 

Publiczna: w okresie międzysesyjnym zostały zorganizowane spotkania Klubu Podróżnika 

Pasjonaty, Klubu Miłośników Historii. Po wakacyjnej przerwie odbyły się popołudniowe 

spotkania Klubu Czytelniczek w filii Pielgrzymowice oraz Kreatywnego Klubu Pań w filii 

sołectwa Osiedle Pawłowice. W ramach Dni Promocji Zdrowia sfinansowanych z Funduszu 

Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

i Przeciwdziałania Narkomanii takie zadania były realizowane jak: Spotkanie z autorką 

książki „Głusza”, w której opisuje sytuację osób głuchych w Polsce. W Warszowicach odbyły 

się spotkania autorskie dla młodzieży poświęcone tematyce uzależnień od współczesnych 

technologii cyfrowych. Gminy Ośrodek Kultury 30 września zorganizował XII już 

Ogólnopolski Przegląd Zespołów Ludowych Złoty Talizman. Na Pawłowickiej scenie 

zaprezentowało się 19 zespołów ludowych z całej Polski. 20 i 22 października miały miejsce 

XX Pawłowickie Spotkania Teatralne Melpomania. Zorganizowano również spektakl dla 

szkół, wystawę malarską oraz Koncert Wieczór z klasyką. Odbywały się cotygodniowe 

spotkania dla seniorów, a w Izbie Regionalnej prowadzone były warsztaty. W ramach 

inicjatywy lokalnej zorganizowane zostały Dzień Seniora w Pielgrzymowicach  

i Jarząbkowicach oraz Obchody uroczystości 198 rocznicy urodzin Karola Miarki  

w Pielgrzymowicach. Do końca września wszystkie sołectwa złożyły wnioski o realizację 

zadań w ramach Funduszu Sołeckiego na przyszły rok 2024 na ogólną kwotę 570 701 zł. 

W Referacie Promocji i Integracji Europejskiej trwają przygotowania do obchodów 

Narodowego Święta Niepodległości, które w gminie będą uroczyście obchodzone  
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10 listopada. 27 września miała miejsce emisja materiału filmowego z gminy Pawłowice  

na antenie TVT w ramach magazynu Echa Regionu. Na stronie internetowej pracownicy 

Referatu zamieścili w okresie międzysesyjnym 80 aktualności. Restauracja Smak Regionu 

prowadzona przez A. i T. K., nominowana przez gminę Pawłowice otrzymała nagrodę Złoty 

Laur dla najlepszego przedsiębiorcy Powiatu Pszczyńskiego. W zakresie funduszy 

zewnętrznych Urząd Gminy złożył wniosek na poprawę ergonomii pracy na stanowiskach 

biurowych. Otrzymaliśmy dofinansowanie unijne w kwocie 54 856 zł. W ramach Rządowego 

Programu Funduszy Rozwoju Dróg otrzymaliśmy środki finansowe na przebudowę ulicy 

Pieczarkowej w Pawłowicach. Dofinansowanie wynosi 5 297 400 zł. Otrzymaliśmy również 

wstępną promesę dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład na realizację zadań 

związanych z budową oraz przebudową sieci wodociągowych oraz kanalizacji sanitarnej  

na terenie gminy Pawłowice na kwotę 8 mln zł. W zakresie wyborów do Młodzieżowej Rady 

Gminy, które zostały zarządzone na 26 października, z uwagi na to, że Gminna Komisja 

Wyborcza do dnia 13 października nie zarejestrowała żadnego kandydata w okręgu  

nr 3 i 4, to jest w Szkole Podstawowej w Pielgrzymowicach oraz w Szkole Podstawowej  

w Warszowicach, zostały odwołane wybory w tych okręgach z powodu braku zgłoszeń 

kandydatów. Natomiast w okręgu nr 1 zarejestrowano jednego kandydata pomimo dwóch 

wolnych mandatów. A w okręgach nr 2, 5 i 6 zarejestrowano liczbę kandydatów 

odpowiadających liczbie wolnych mandatów. Więc zgodnie ze statutem Młodzieżowej Rady 

Gminy wybory w powyższych okręgach nie zostaną przeprowadzone. Zatem aktualnie 

Młodzieżowa Rada Gminy liczy 13 osób. Natomiast od listopada bieżącego roku skład ten 

będzie wynosił już 11 osób. Pierwsza sesja po wyborach Młodzieżowej Rady odbędzie  

się 9 listopada bieżącego roku. W wyborach do parlamentu 15 października, które odbyły 

się na terenie Polski, u nas w gminie frekwencja wynosiła do Sejmu do Senatu 76%,  

a referendum to 53%. Ponadto w okresie międzysesyjnym zostały przez Pana Wójta 

wręczone stypendia dla najlepszych sportowców. Wójt uczestniczył w zarządzie 

Stowarzyszenia Gmin Górniczych, w Zgromadzeniu Międzygminnego Związku 

Komunikacyjnego, w Konwencie Starosty Pszczyńskiego Burmistrza i Wójtów Gmin Powiatu 

Pszczyńskiego oraz w Nadzwyczajnym Walnym Zgromadzeniu Katowickiej Specjalnej 

Strefy Ekonomicznej. W okresie międzysesyjnym odbywały się również dyżury, m.in. 

pracownika ZUS-u i pracownika Kopalni Węgla Kamiennego. Dyżury te cieszą się dużym 

zainteresowaniem mieszkańców. To wszystko. Dziękuję bardzo. 

Sprawozdania stanowią zał. nr 2 do protokołu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję Pani Wicewójt. Przystępujemy teraz do rozpatrywania zasadniczych punktów 

dzisiejszej sesji. Materiały i projekty uchwał były omawiane na posiedzeniach Komisji 

Gospodarki i Mienia Komunalnego oraz Komisji Działalności Społecznej w dniach  

26 września, 10, 17 i 24 października 2023 roku. Projekty uchwał radni mają udostępnione 

na tabletach, a mieszkańcy mają je widoczne w BIP-ie.  

Ad. 7 

Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 2022 rok pracowników 

Urzędu Gminy i pracowników jednostek organizacyjnych oraz radnych gminy Pawłowice 

złożonych w terminie do 30 kwietnia. Proszę Pana Wójta. 

WÓJT GMINY PAWŁOWICE FRANCISZEK DZIENDZIEL 

Szanowni Państwo, wójt zobowiązany jest zweryfikować oświadczenia, dokonać analizy, 

porównać oświadczenia majątkowe z tymi złożonymi w 2021 roku. Oświadczenia 

majątkowe złożyli w terminie do końca kwietnia pracownicy, którzy wydają decyzję, 

zastępca wójta, tutaj łącznie z sekretarzem, skarbnik, dyrektorzy jednostek. Oczywiście 

wójt składa do wojewody i takowe złożyłem 7 kwietnia. Ja może przeczytam osoby, które 

są zobligowane do składania takich oświadczeń. To jest Joanna Śmieja, Barbara Szulińska, 

Wojciech Bazgier, Karolina Staroń, Jan Figura, Halina Hanzlik-Grabiec, Halina Mańka, 

Tomasz Porwisz, Wojciech Wiatrok, Tomasz Herok, Mariusz Grygier, Grażyna 

Świętoniowska-Okopa, Andrzej Wowra, Anna Ganiek, Andrzej Pilis, Anna Foks, Bożena 
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Herman, Agnieszka Rozmarynowska, Magdalena Stuchlik, Joanna Lala, Bożena Szulik, 

Grzegorz Paszyna. Ponadto ci, którzy przeszli na emeryturę, również muszą takie 

oświadczenia składać i tu Pani Dyrektor Grażyna Kaczmarczyk takie oświadczenie złożyła 

oraz Pani Honorata Karolak. Równocześnie w ciągu roku przybyły nam nowe osoby i tak 

Pani Olga Ponka, która została dyrektorem Zespołu Szkolno-Przedszkolnego na Osiedlu  

i ustępująca Pani Dyrektor Anna Ganiek złożyły oświadczenia. Te oświadczenia 

porównałem, nie stwierdziłem żadnych uchybień i przesłałem do Urzędu Skarbowego  

w zależności, który pracownik, pod jaki Urząd Skarbowy podlega, czy to Cieszyn, czy 

Wodzisław, Jastrzębie, Pszczyna. Nie było wielkich zastrzeżeń wręcz drobne uchybienia 

jednego składanego w Cieszynie oświadczenia majątkowego oraz dwóch w Urzędzie 

Skarbowym składanym w Pszczynie. Moje oświadczenie składane u wojewody bez uwag, 

Urząd Skarbowy również nie wniósł tych uwag i w związku z tym mogę dzisiaj stwierdzić, 

bo taki termin na przekazanie tej informacji, do końca października ma Wójt i oczywiście 

Przewodnicząca w stosunku do radnych. Wszystkie oświadczenia zostały zamieszczone  

w Biuletynie Informacji Publicznych bez uwag, bez nieprawidłowości. Dziękuję bardzo. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję Panu Wójtowi w temacie oświadczeń radnych. Natomiast na temat oświadczeń 

majątkowych radnych odczytam informację ja. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy 

Pawłowice o analizowaniu o analizie oświadczeń majątkowych radnych złożonych  

do 30 kwietnia 2023 roku według stanu na dzień 31 grudnia 2022 roku. Zgodnie  

z artykułem 24h ustęp 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, 

podmioty dokonujące analizy oświadczeń majątkowych w terminie do dnia 30 października 

każdego roku przedstawią Radzie Gminy informacje o osobach, które nie złożyły 

oświadczeń majątkowych lub złożyły je po terminie, nieprawidłowościach stwierdzonych  

w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które 

złożyły nieprawidłowe oświadczenia, działaniach podjętych w związku  

z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych oświadczeniach majątkowych. 

Przedstawiam Radzie Gminy informacje o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych 

złożonych na podstawie artykułu 24h ust. 3 wyżej cytowanej ustawy. Wszyscy radni, to 

jest Cyrulik Grzegorz, Czakon Dariusz, Dusza Zbigniew, Fojcik Piotr, Grabowska Irena, 

Gryckiewicz Krzysztof, Harazin Janusz, Matera Helena, Opacki Henryk, Piotrek Bogusława, 

Szaweł Andrzej, Szymaniec - Micka Karolina, Wawrzyczek Kamil i Żuchowski Tomasz złożyli 

Przewodniczącemu Rady Gminy oświadczenia majątkowe w ustalonym terminie, to jest  

do 30 kwietnia według stanu na dzień 31 grudzień 2022 rok. W dniu 3 października 2023 

roku przeprowadziłam analizę zapisanych w oświadczeniach danych i porównałam  

z oświadczeniami złożonymi według stanu na dzień 31 grudzień 2021 rok. W analizowanych 

oświadczeniach nie stwierdzono nieprawidłowości, które mogłyby stanowić podjęcie działań 

kontrolnych. Z przeprowadzonej analizy sporządzony został protokół, który stanowi 

załącznik do niniejszej informacji. Pełniący do dnia 28 lutego 2023 roku funkcję 

przewodniczącego Rady Gminy Pawłowice Damian Herman przekazał swoje oświadczenie 

majątkowe Wojewodzie Śląskiemu. Wojewoda przesłał do Urzędu Gminy kopię 

oświadczenia ówczesnego przewodniczącego celem opublikowania go w BIP-ie gminy 

Pawłowice. Drugie egzemplarze oświadczeń radnych zostały przesłane do Urzędu 

Skarbowego w Pszczynie w dniu 20 czerwca 2023 roku. Urząd Skarbowy również 

przeprowadził analizę złożonych oświadczeń, a informacje na ich temat zawarł w piśmie  

z dnia 18 października 2023 roku. O uwagach Urzędu Skarbowego poinformowałam 

zainteresowanych radnych. Uwagi zostaną poprawione w formie korekty i dołączone  

do oświadczeń majątkowych zamieszczonych w Biuletynie Informacji Publicznej gminy 

Pawłowice.  

Ad. 8 

Przechodzimy do punktu ósmego. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Pawłowice na lata 2023-2028. Projekt uchwały był pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego: 8 głosów za i 1 głos 

wstrzymujący oraz przez Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś chciałby 
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zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, wobec tego proszę o przegłosowanie powyższej 

uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LI/508/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Pawłowice na lata 2023–2028 została podjęta 15 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer XLIII/425/2022 Rady Gminy Pawłowice 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2023. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 8 głosów za  

i 1 głos wstrzymujący oraz Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś z radnych 

chce zabrać głos w sprawie tej uchwały. Nie widzę, wobec tego proszę o przegłosowanie 

uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LI/509/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/425/2022 Rady 

Gminy Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2023 

została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, 

Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Andrzej Szaweł 

Ad. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Województwu Śląskiemu związanej z realizacją zadania uzupełnienie sieci 

kolejowej o połączenie kolejowe Jastrzębia - Zdroju z Katowicami. W ramach Programu 

uzupełnienia lokalnej i regionalnej infrastruktury kolejowej Kolej Plus do 2029 roku. Projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 

8 głosów za, 1 wstrzymujący. Przez Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś 

chce zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę. Wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały 

na tabletach.  

Uchwała nr LI/510/2023 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Województwu Śląskiemu, związanej z realizacją zadania pn.: 

"Uzupełnienie sieci kolejowej o połączenie kolejowe Jastrzębia-Zdroju  

z Katowicami" w ramach Programu Uzupełnienia Lokalnej i Regionalnej 

Infrastruktury Kolejowej - Kolej + do 2029 została podjęta 14 głosami za. 

Uchwała stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, 

Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Andrzej Szaweł 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego  

7 głosów za, 1 głos wstrzymujący. Komisji Działalności Społecznej 3 głosy za, 3 głosy 

przeciw. Czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę. Proszę wobec tego  

o przegłosowanie uchwały na tabletach.  
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Uchwała nr LI/511/2023 w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości została podjęta 11 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 6  

do protokołu.  

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Kamil Wawrzyczek 

PRZECIW (1) Karolina Szymaniec-Mlicka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Janusz Harazin, Damian Herman, Tomasz Żuchowski 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek za usługi na cmentarzu 

komunalnym w Pawłowicach. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 7 głosów za, 1 głos wstrzymujący oraz Komisji 

Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę. 

Proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LI/512/2023 w sprawie ustalenia wysokości stawek za usługi  

na cmentarzu komunalnym w Pawłowicach została podjęta 15 głosami za. 

Uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników i kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych. Projekt 

uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego, 8 głosów za, 

1 głos wstrzymujący oraz Komisji Działalności Społecznej, 3 głosy za, 1 głos przeciw,  

2 głosy wstrzymujące. Czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, proszę  

o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LI/513/2023 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych została podjęta 13 głosami za. Uchwała stanowi 

zał. nr 8 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, 

Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Damian Herman, Tomasz Żuchowski 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zwiększenia kryterium 

dochodowego w Programie posiłek w szkole i w domu. Projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 7 głosów za, Komisji Działalności 

Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie. Nie widzę, proszę  

o głosowanie na tabletach.  

Uchwała nr LI/514/2023 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zwiększenia 

kryterium dochodowego w Programie „Posiłek w szkole i w domu” została 

podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Wyniki imienne: 
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ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego  

do wsparcia w postaci posiłku świadczenia pieniężnego za zakup posiłku lub żywności dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem posiłek w szkole i w domu na lata  

2019-2023. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Mienia 

Komunalnego 7 głosów za, Komisji Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś chciałby 

zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę. Proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LI/515/2023 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do wsparcia w postaci posiłku, świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 została podjęta 15 głosami za. 

Uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w gminie Pawłowice. Projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisji Działalności 

Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie. Proszę  

o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LI/516/2023 w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Pawłowice 

została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki zaburzeń depresyjnych wśród 

dzieci i młodzieży w wieku 12-18 lat uczęszczających do szkół na terenie gminy Pawłowice 

na lata 2023-2027. Projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Działalności Społecznej  

6 głosów za. Czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie. Nie widzę, wobec tego proszę  

o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LI/517/2023 w sprawie przyjęcia programu profilaktyki zaburzeń 

depresyjnych wśród dzieci i młodzieży w wieku 12-18 lat uczęszczających  

do szkół na terenie gminy Pawłowice na lata 2023-2027 została podjęta  

15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy Pawłowice na rok 2024 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy  

o działalności o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Działalności Społecznej 5 głosów za, 1 głos wstrzymujący.  
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Czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie. Nie widzę, proszę więc o przegłosowanie 

uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LI/518/2023 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy 

Pawłowice na rok 2024 z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami  

w rozumieniu przepisów ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie” została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 13  

do protokołu.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 

Pawłowice. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Mienia 

Komunalnego 9 głosów za, Komisji Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś chce 

zabrać głos w tej sprawie. Nie widzę, wobec tego proszę o głosowanie na tabletach. 

Uchwała nr LI/519/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego gminy Pawłowice  została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. 

nr 14 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027. W dniu 31 grudnia 

2023 roku upływa kadencja ławników wybranych na lata 2020-2023. Zgodnie z przepisami 

ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych Rada Gminy Pawłowice wybierze dzisiaj 

nowych ławników na kadencję rozpoczynającą się od 1 stycznia 2024 roku. Prezes Sądu 

Okręgowego w Rybniku zgłosił, iż z gminy Pawłowice winno być wybranych 3 ławników  

do orzekania w Sądzie Okręgowym w Rybniku, 8 ławników do orzekania w Sądzie 

Rejonowym w Jastrzębiu Zdroju, w tym 4 ławników do orzekania w sprawach z zakresu 

prawa pracy. Termin zgłaszania kandydatów upłynął 30 czerwca 2023 roku. Do 30 czerwca 

do Sądu Okręgowego w Rybniku zgłoszona została 1 kandydatka, Pani Grażyna Maria 

Podchorodecka. Do Sądu Rejonowego w Jastrzębiu-Zroju zgłoszonych zostało 4 ładników: 

Urszula Bogusława Batycka, Iwona Barbara Zielińska oraz do orzekania w sprawach  

z zakresu prawa pracy Sylwia Janecka i Waldemar Słaboń. Zgodnie z artykułem  

162 § 9 Ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych Rada Gminy Pawłowice wystąpiła  

do Wojewódzkiego Komendanta Policji o informację o kandydatach na ławników.  

Z przesłanymi informacjami zapoznał się powołany w czerwcu Zespół do oceny kandydatów 

na ławników. Proszę teraz Przewodniczącego Zespołu, Pana Andrzeja Szawła,  

o przedstawienie opinii o ławnikach. 

RADNY ANDRZEJ SZAWEŁ PRZEWODNICZĄCY ZESPOŁU DO OCENY KANDYDATÓW  

NA ŁAWNIKÓW 

Proszę Państwa, opinia o kandydatach na ławników do Sądu Rejonowego w Jastrzębie 

Zdroju. Zespół do zaopiniowania kandydatów na ławników powołany uchwałą Rady Gminy 

Pawłowice numer XLIX/496/2023 w dniu 20 czerwca 2023 roku, na posiedzeniu w dniu  

21 sierpnia 2023 roku zapoznał się ze zgłoszeniami kandydatów, na ławników do Sądu 

Rejonowego w Jastrzębiu Zdroju: Iwona Barbara Zielińska, Urszula Bogusława Batycka  

i do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy Waldemar Słaboń, Sylwia Janecka  

oraz do Sądu Okręgowego w Rybniku Grażyna Maria Podchorodecka. Zespół w dniu  

10 października 2023 roku zapoznał się także z informacją Komendanta Wojewódzkiego 

Policji o kandydatach. Zespół wszystkie zgłoszenia uznał za prawidłowe. Wszystkich 
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kandydatów na ławników ocenia pozytywnie. Podpisy zespołu: Andrzej Szaweł, Henryk 

Opacki, Grzegorz Cyrulik i Pani Katarzyna Trojanowska-Janik. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. W celu przeprowadzenia wyboru ławników niezbędne będzie powołanie 

trzyosobowej Komisji skutacyjnej. Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

WICEPRZEWODNICZĄCY RADY GMINY GRZEGORZ CYRULIK  

Pani Przewodnicząca pozwolę sobie zgłosić od razu 3 kandydatów. Proponuję do Komisji 

skutacyjnej: Pana radnego Andrzeja Szawła, Pana radnego Henryka Opackiego i Pana 

radnego Krzysztofa Gryckiewicza. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Ja muszę zapytać czy Panowie wyrażają zgodę, czy pan Szaweł wyraża zgodę. 

RADNY ANDRZEJ SZAWEŁ 

Tak. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Pan Opacki wyraża zgodę? 

RADNY HENRYK OPACKI 

Tak. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

A Pan Gryckiewicz również wyraża zgodę? 

RADNY KRZYSZTOF GRYCKIEWICZ 

Wyrażam. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dobrze, czy są jeszcze jakieś inne kandydatury. Nie widzę, jeżeli nie ma kandydatów 

zgłaszam wniosek o zamknięcie listy kandydatów. Proszę o przeprowadzenie głosowania. 

Kto jest za zamknięciem listy kandydatów do Komisji skutacyjnej. Głosowanie będzie jawne 

na tabletach.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

Przystępujemy do głosowania w sprawie powołania Komisji skutacyjnej. Kto jest za tym, 

aby w Komisji skutacyjnej zasiedli zgłoszeni radni, czyli Pan Andrzej Szaweł, Pan Opacki 

Henryk i Pan Gryckiewicz Krzysztof. Głosowanie będzie też na tabletach.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

Wobec tego proszę teraz Komisję o zajęcie stołu przy urnie. Ja w międzyczasie poinformuję 

Państwa o sposobie głosowania. Głosowanie jest tajne, odbywa się przy pomocy kart  

do głosowania, odrębnie dla każdego rodzaju sądu. Karty do głosowania zawierają 

nazwiska kandydatów umieszczonych alfabetycznie. Głosujący oddają 1 głos na każdego 

kandydata. Głosowanie odbywa się poprzez postawienie znaku X w kratce przy nazwisku 

kandydata określając TAK lub NIE. Jeśli radny postawi znak X w obu kratkach lub nie 

postawi znaku X w żadnej głos uznaje się za nieważny. Wybór następuje większością 

głosów na TAK. Stwierdzenie wyboru ławników następuje w drodze uchwały Rady Gminy. 

Proszę Komisję Skrutacyjną o sprawdzenie czy urna jest pusta. Wobec tego proszę 
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Przewodniczącego Komisji skrutacyjnej o wywołanie kolejno radnych do stołu i wydanie 

kart do głosowania w celu przeprowadzenia tajnego głosowania. 

RADNY ANDRZEJ SZAWEŁ PRZEWODNICZĄCY KOMISJI SKRUTACYJNEJ 

Poproszę jako pierwszego radnego Cyrulik Grzegorz, Pan radny Czakon Dariusz, Pan radny 

Dusza Zbigniew, Pan radny Fojcik Piotr, Pani radna Grabowska Irena, Pan radny 

Gryckiewicz Krzysztof, Pan radny Harazin Janusz, Pan radny Herman Damian, Pani radna 

Matera Helena, Pani radna Pietrek Bogusława, Pani radna Szymaniec-Mlicka Karolina, Pan 

radny Wawrzyczek Kamil, Pan radny Żuchowski Tomasz, Pan radny Opacki Henryk, Pan 

radny Szaweł Andrzej. Dziękuję radnym. Zakończyliśmy. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Skoro wszyscy radni zagłosowali proszę teraz Komisję Skutacyjną o policzenie 

głosów i przygotowanie protokołu. Skoro komisja zakończyła pracę prosimy 

przewodniczącego o odczytanie protokołu z głosowania. 

RADNY ANDRZEJ SZAWEŁ PRZEWODNICZĄCY KOMISJI SKRUTACYJNEJ 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, protokół Komisji skrutacyjnej powołanej  

do przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników na sesji w dniu  

24 października 2023 roku. Komisja skrutacyjna w składzie Szaweł Andrzej, Opacki 

Henryk, Gryckiewicz Krzysztof przeprowadziła głosowanie tajne w sprawie wyborów 

ławników do poszczególnych sądów, których nazwiska zostały umieszczone alfabetycznie 

na karcie do głosowania. I tak, w głosowaniu brało udział 15 radnych. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania kandydaci uzyskali następującą liczbę głosów: do Sądu 

Rejonowego w Jastrzębiu Zdroju Pani Batycka Urszula 15 na TAK, Pani Zielińska Iwona  

14 na TAK, 1 na NIE. Sąd Rejonowy w Jastrzębiu-Zdroju orzekanie z zakresu prawa pracy: 

Pani Janecka Sylwia na TAK 13, 2 na NIE. Słaboń Waldemar na TAK 12, NIE 3 i Sąd 

Okręgowy w Rybniku Podchorodecka Grażyna 13 TAK, 2 na NIE. Podpisy komisji  

w protokole na następnej stronie. Dziękuję bardzo.  

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękujemy Komisji za pracę. Pozwolę sobie teraz przeczytać projekt uchwały. Uchwała 

Rady Gminy Pawłowice z dnia 24 października 2023 roku w sprawie wyboru ławników na 

kadencję 2024-2027. Na podstawie art. 18 ust. 2 punkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym, artykuł 160 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2021 r. Prawo  

o ustroju sądów powszechnych po wysłuchaniu opinii Zespołu do oceny kandydatów  

na ławników, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego, 

Komisji Działalności Społecznej oraz po przeprowadzeniu głosowania tajnego Rada Gminy 

Pawłowice uchwala: w § 1 zatwierdzić dokonany wybór ławników na kadencję 2024-2027 

do Sądu Rejonowego w Jastrzębiu: Pani Urszula Bogusława Batycka, Pani Iwona Barbara 

Zielińska, Pani Sylwia Janecka do orzekania w sprawach zakresu prawa pracy, Pan 

Waldemar Słaboń do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. W punkcie drugim  

do Sądu Okręgowego w Rybniku: Pani Grażyna Maria Podchorodecka. § 2 Wykonanie 

uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Gminy i § 3 Uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia. Czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie tej uchwały. Nie widzę. Wobec tego 

proszę o przegłosowanie uchwały w sprawie wyboru ławników na tabletach.  

Uchwała nr LI/520/2023 w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024 - 2027  

została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 21 

Informacje Wójta i Przewodniczącej Rady Gminy. Proszę Pana Wójta.  
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WÓJT GMINY PAWŁOWICE FRANCISZEK DZIENDZIEL 

Szanowni radni, w tym roku Święto Narodowe Niepodległości będziemy obchodzili trochę 

inaczej, nie jedenastego, a dziesiątego. Serdecznie zapraszam. Rozpoczynamy Mszą 

Świętą w Pawłowicach w Kościele pw. Jana Chrzciciela o godzinie 17.00. O 18.00 pod 

pomnikiem spotkanie, wciągnięcie flagi na maszt i w Domu Kultury dalsza część, połączona 

oczywiście z wręczeniem medali Za Zasługi dla Gminy Pawłowice. Serdecznie zapraszam 

radnych, zapraszam mieszkańców gminy i gości, którzy będą w tym czasie na terenie 

gminy Pawłowice. Dziękuję bardzo. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję.  

Ad. 22 

Wolne głosy i wnioski. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. Nie widzę. Wobec tego 

dziękuję. Dziękuję Państwu za uwagę. Do widzenia. Zamykam obrady 51 sesji Rady Gminy 

Pawłowice. 
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